

Securities and Commodities Authority	هيئة الأوراق المالية والسلع
Abu Dhabi Securities Exchange	سوق أبوظبي للأوراق المالية
Date: 2 May, 2025	التاريخ: ٢ مايو ٢٠٢٥
Greetings,	تحية طيبة وبعد،
Subject: Exit of Emirates Steel Business Unit CEO	الموضوع: استقالة الرئيس التنفيذي لوحدة أعمال الحديد
Please be informed that Mr. Saeed Al Ghafri has resigned from his position as Chief Executive Officer of the Emirates Steel Business Unit at EMSTEEL Building Material PJSC (the "Group"). He will remain in post until the 30 <sup>th</sup> of June to ensure a smooth transition. The Group will announce the appointment of Mr. Saeed's replacement as soon as it is finalized.  The press release is also attached herewith for records.	يُرجى العلم بأن السيد سعيد الغافري قد تقدم باستقالته من منصبه كرئيس تنفيذي لوحدة أعمال الحديد في شركة "إمستيل لمواد البناء ش.م.ع" (المجموعة). وسيواصل الغافري أداء مهامه حتى 30 يونيو المقبل، لضمان انتقال سلس واستمرارية العمليات خلال المرحلة المقبلة. وستقوم المجموعة بالإعلان عن تعيين خلفه فور الانتهاء من الإجراءات اللازمة. ومرفق طيه البيان الصحفي أيضا للسجلات.
Thank you and Kind Regards,	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،

المهندس سعيد غمران الرميثي Engineer Saeed Ghumran Al Remeithi الرئيس التنفيذي للمجموعة وعضو مجلس الإدارة Group Chief Executive Officer and Board Member



## **Press Release**

## فبر صحفي

## EMSTEEL announces planned leadership transition at steel business

Abu Dhabi, UAE – 2 May 2025: EMSTEEL, the UAE's leading steel and building materials manufacturer, today announces that Saeed Al Ghafri, CEO of the Group's steel business (Emirates Steel), is to step down after 19 years with the business. He will remain in post until the end of June to ensure a smooth transition.

EMSTEEL will announce a successor in due course. During the interim period, Emirates Steel's Chief Operating Officer, Medhat Hashem, and Chief Commercial Officer, Michael Rion, will oversee operational and commercial activities at the Group's steel business.

Engineer Saeed Ghumran Al Remeithi, Group CEO – EMSTEEL, said: "On behalf of the Board and entire EMSTEEL team, we thank Saeed for his dedication and contribution to the company over nearly two decades. His leadership has been instrumental in expanding our steel operations and strengthening our position as a global industry leader. We wish Saeed every success in his future endeavours."

EMSTEEL Group consists of two business divisions: Emirates Steel and Emirates Cement. The two divisions represent the core of EMSTEEL's operations, with each focused on delivering high-quality products to meet the growing demands of the UAE and global construction and manufacturing industries.

-End-

## "إمستيل" تعلن عن تغييرات جديدة في الإدارة التنفيذية لوحدة أعمال الحديد التابعه لها

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، 2 مايو 2025: أعلنت مجموعة "إمستيل"، إحدى أكبر الشركات المدرجة لإنتاج الحديد ومواد البناء في المنطقة، عن مغادرة سعيد الغافري، الرئيس التنفيذي لوحدة أعمال الحديد التابعة لها (شركة "حديد الإمارات")، منصبه في نهاية شهر يونيو المقبل بعد مسيرة امتدت على مدى 19 عاماً لدى المجموعة. وسيواصل الغافري أداء مهامه حتى نهاية يونيو المقبل، لضمان انتقال سلس واستمرارية العمليات خلال المرحلة المقبلة.

وخلال المرحلة الانتقالية، سيتولى كل من مدحت هاشم، الرئيس التنفيذي للعمليات؛ ومايكل ريون، الرئيس التنفيذي للعمليات التجارية في "حديد الإمارات"، إدارة الجوانب التشغيلية والتجارية لوحدة أعمال الحديد ضمن مجموعة "إمستيل". وسيتم الإعلان عن اسم الرئيس التنفيذي الجديد في الوقت المناسب.

بهذه المناسبة، قال المهندس سعيد غمران الرميثي، الرئيس التنفيذي لمجموعة "إمستيل": "بالنيابة عن مجلس الإدارة وكل فريق العمل في 'إمستيل'، نتوجه بجزيل الشكر والتقدير إلى سعيد الغافري على سنوات عطائه ومساهماته القيّمة في المجموعة على مدى ما يقارب العقدين من الزمن. لقد كان لقيادته دور محوري في تطوير عملياتنا في قطاع الحديد وتعزيز مكانة المجموعة كشريك صناعي عالمي. ومن هنا، لا يسعنا سوى أن نتمنى له دوام النجاح والتوفيق في المستقبل".

يذكر أن مجموعة "إمستيل" تتألف من وحدتين رئيسيتين هما "حديد الإمارات" و"اسمنت الإمارات"، تمثلان الركيزة الأساسية لعمليات المجموعة. وتحرص "إمستيل" من خلال هاتين الوحدتين على تقديم منتجات عالية الجودة لتلبية احتياجات قطاعي البناء والتصنيع محلياً وعالمياً، بما يواكب النمو المتسارع في الطلب داخل دولة الإمارات العربية المتحدة وفي أكثر من 70 سوقاً حول العالم.

-انتهى-

